
 
 

 

 
 
Número: 3 
Data: 18/07/2022 
Lloc: Sala de Plens 
Hora 19:00 

 
 
Ordre del Dia 

 

1. nterior  

2. Estat de les subvencions per concurrència 

3. Repartiment de pistes curs 2022-2023 

4. Passaport Esportiu curs 2022-2023 

5. Altres informacions de les entitats i  

6. Precs i preguntes 

 
 
 
 
 

Assistents Entitat 
Domènec Paloma i Sancho Ajuntament - president 
Toni Grima Migueles Ajuntament- Cap d'Esports 
Montse Muñoz Ajuntament- Coordinadora 
Susana Ibáñez Ajuntament-Secretària 
Salvador Bassó Parent Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard 
Juan Jose Agudo Bauista Club Atletisme Olesa 
Joan  Barnet Giménez Club d'Escacs Olesa 
Mª Mercè Urrich Zacador Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) 
Montserrat Solà Camins Club Esportiu Olesa Patí 
Roser Cuesta Díaz Club Esportiu Olesa Patí 
Miguel Grima Cañadas Club Futbol Olesa 
Miquel Castillon Ureña Club Futbol Olesa 
Esteve Prieto González Club Patinatge Olesa 
Dúnia Ascaso (oient) Club Patinatge Olesa 
Joan Escola Casanovas Club Tennis Olesa 
Cristina Caliz Rivera Club Twirling Olesa de Montserrat 
Ruth Lozano- Alcadia Club Twirling Olesa de Montserrat 
Anna Mª Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 
Enric Lobo Martín Futbol Sala Olesa 
Xavier Aliaga Diaz Nou Bàsquet Olesa 
Blai Garcia Flores Societat Unió de pescadors Esportius d'Olesa 
Unio Ciclista Olesana Josep M. Solà Rillo 



 
 

 

Desenvolupament del Consell  
 

1. Aprovació de l acta anterior  
 
S aprova per unanimitat l acta anterior de data 25 d abril de 2022 

 
2. Estat de les subvencions per concurrència 
 
El Sr. Toni Grima informa a les entitats, respecte les subvencions per concurrència 
del departament d Esports, que quedarà pendent la justificació en els terminis 
establerts pel pagament del 25% restant de la mateixa. 
 
En quant a les empreses que es publicitin a les instal·lacions esportives a través 
d una entitat esportiva, es farà un retorn mitjançant punts en les subvencions de 
concurrència, quanta més publicitat, més quantitat de percentatge tindran. 
 
El Sr. Xavier Aliaga vol fer una petita reflexió sobre les subvencions, creu que 
l import és molt baix en comparació amb altres pobles, i demana l ampliació de 
l import de la subvenció d esports.  
 
El Sr. Paloma diu que traslladarà la seva petició, però que el departament 
d Esports ja assumeix una despesa energètica molt important, també diu que al 
incorporar-se noves entitats i persones físiques repercuteix en el repartiment. 
 
El Sr. Aliaga creu que valdria la pena fer una comissió per valorar els criteris que 
estan posats en la subvencions, perquè quan fan una extrapolació amb el número 
d esportistes, hi ha entitats que reben molt més que unes altres.  
 
El Sr. Paloma diu que es valora més la formació, i les entitats que tenen instal·lació 
pròpia, el Sr. Aliaga pregunta que hi ha una entitat que té instal·lació pròpia que és 
l AEEDI, el Sr. Paloma contesta que sí. 
 
El Sr. Aliaga comenta que l AEEDI rep 6.000  amb 150 esportistes i ells que en 
tenen molts més, o per exemple el Futbol Sala que encara tenen més i reben 
menys diners, el Sr. Paloma respon que valoren els esports que no tenen molts 
esportistes i que volen protegir les entitats amb menys esportistes, i que també 
suma molt disposar d instal·lació pròpia, diu que es valoren les subvencions per 
ser els més equitatius possibles, i volen que les entitats amb menys esportistes no 
es vegin perjudicades per les que tenen més. 
 
El Sr. Toni Grima diu que hi ha topalls també per evitar casuístiques que entitats 
amb menys activitats rebin molts diners. 
 
El Sr. Enric Lobo diu que està d acord amb el que diu el Sr. Aliaga, i el que menys 
equitatiu li sembla és la forma de puntuar, fins l any 2017 el número d esportistes 
representava un 65 % i ara es un 5% i l altre 95 % són de coses més subjectives 
molt més fàcils de complir, per ex: si una entitat fa dos passejades amb gossos 
podria arribar aconseguir una puntuació molt alta. El Sr. Toni Grima respon que hi 
ha un topall, el Sr. Eric Lobo li contesta que sí, però que podria arribar a 
aconseguir fins a 3000  i que això és ridícul, i creu que el més important per donar 
una subvenció és el número d esportistes, i que això s ha de valorar més que un 



 
 

 

5% i posa diferents exemples, diu que per tenir 100 esportistes et donen només 6 
punts i que això està molt infravalorat i fins a l any 2017 estava valorat en un 65 % 
creu que això s hauria de mirar. 

 
El Sr. Paloma i el Sr. Toni Grima diuen que prenen nota, el Sr. Aliaga demana fer 
una comissió per mirar això, el Sr. Enric Lobo creu que lo que s ha d augmentar és 
el pressupost, ja que li sembla molt bé que les entitats més petitets puguin tenir 
diners però que sigui més equitativament, el Sr. Aliaga puntualitza que si 
l Ajuntament tingués que fer el que fan les entitats no podrien, el Sr. Paloma li 
respon que és cert. El Sr. Paloma diu que es mirarà això dels criteris de puntuació i 
els farà un report al proper consell. 

 
3. Repartiment de pistes curs 2022-2023 

 
El Sr. Toni Grima es disculpa perquè el repartiment ha anat molt tard, ja ho va 
enviar per correu electrònic perquè ho revisessin les entitats, i han tingut diverses 
al·legacions, i  presenta un excel amb les hores que se li atorguen a cada entitat, i 
les hores que perden i que guanyen cada entitat. El Sr. Aliaga diu que el Futbol 
Sala està creixent molt, el Sr. Toni Grima diu que cap entitat pot superar el 30% del 
total d hores. El Sr. Enric Lobo diu que el futbol sala és un esport que té moltes 
hores, però que són els nens qui decideixen quin esport volen practicar, i que no 
s obliga a ningú a practicar-lo.  
 
En quant al punt que diu, que no es disposen d instal·lacions esportives pròpies, el 
Sr. Enric Lobo diu que en la pagina web del Daina Isard posa que la cooperativa 
està formada per varis òrgans i que un d aquest és l AEEDI, entenen que si formen 
part d una entitat també té les diferents instal·lacions, a més, en l informe de les 
subvencions posa que no paga perquè utilitza instal·lacions del Daina Isard, llavors 
tenint en compte que és indiscutible que l AEEDI forma part de l Escola Daina Isard 
i que forma par de la cooperativa Daina Isard, es veu molt clar que en aquest cas 
no s està respectant aquest criteri.  
 
El Sr. Salvador Bassó diu que cada entitat té un CIF diferent i una fiscalització 
pròpia, i que una associació esportiva escolar es una entitat independent, però que 
ha d estar vinculada a una escola, i que, aquesta entitat no és propietària  de les 
instal·lacions de la cooperativa Daina Isard, que si volen poden demanar la 
utilització del Daina. El Sr. Aliaga respon que si van a demanar el Daina no els hi 
donaran i que això és un greuge per les demès entitats. 
 
El Sr. Enric Lobo diu que el president de l AEEDI és la mateixa persona que el 
Director de d Escola. L Ajuntament ha de ser coherent amb el seu argument de fa 
tres anys i que si les condicions són les mateixes per tothom, lo normal és que si 
una entitat s autodeixa una instal·lació hauria d omplir primer les hores en la seva 
instal·lació, i les que li falti les acabi omplint amb el pavelló municipal i aquí s està 
fent al revés.  
 
El Sr. Miquel Castillón proposa que es reuneixin les entitats afectades per parlar 
d aquest tema. El Sr. Toni Grima contesta que al març es va fer una comissió per 
debatre aquestes coses. 

 
El Sr. Salvador Bassó pregunta al Sr. Aliaga quantes hores de les seves necessita 



 
 

 

i diu que no li sap greu de donar-li, tot i que ell, té tot el dret del món de demanar, 
diu que vol deixar clar que no li treguin més aquest tema. La Sra. Montse Muñoz 
creu que aquesta conversa s ha de quedar aquí, i aclareix què, si hi ha alguna 
entitat que no necessita alguna hora, és l ajuntament qui ho repartirà, per tant, que 
es parli amb el Sr. Grima si no volen alguna hora. 
 
El Sr. Enric Lobo diu sobre els horaris d aquest any que no està d acord, que l any 
passat els van dir que a l AEEDI se li aplicaria un coeficient reductor, i que, els 
horaris de l any passat tenen aplicada aquesta reducció. 
 
El Sr. Toni Grima els convida a que vinguin demà a la seva oficina per aclarir el 
tema de les hores. 
 
El Sr. Paloma diu que les entitats directament afectades que vagin a la regidora 
d esports i ho parlin directament allà. 
 
La Sra. Dúnia Ascaso pregunta si és possible que quan els donen les hores 
d esports, poguessin demanar també les hores de les escoles. El Sr. Toni Grima 
diu que el tema és que les AMPES organitzen les seves activitats a partir de 
setembre, però que tornarà a insistir. 
 
La Sra. Montse Muñoz diu que aquesta setmana hi haurà una reunió per parlar de 
la gestió dels patis i gimnasos de les escoles, perquè es un tema que ja saben que 
és un problema. 

 
4. Passaport esportiu 

 
El Sr. Toni Grima diu que abans del COVID ja havien fet aquesta activitat, i vol 
saber si estan interessat en reprendre aquesta jornada i elaborar un calendari que 
es repartirien entre els nens, comunica que enviarà a les entitats un correu amb la 
informació. 
 
5. Altres informacions de les entitats i de l Ajuntament 
 
El Sr. Paloma informa de les dues obres, la del complex esportiu Salvador Boada, 
que l execució començarà ara i esta previst que acabin a finals d any. Es farà 
mitjançant concessió administrativa. La del camp de futbol, començarà aquesta 
setmana i la finalització està prevista a finals d agost, i explica aspectes tècnics 

 obres. 
 
El Sr. Agudo demana que contestin la instància que va enviar sobre la col·locació 
d una xarxa de protecció a la pista d atletisme. El Sr. Paloma diu que estan 
pendents de saber si compleix amb la normativa. El Sr. Agudo diu que és molt 
important que quan comenci la gent al setembre estigui instal·lada. El Sr. Toni 
Grima diu que millor que ho parlin, que s ha de mirar que estigui certificat per un 
enginyer i ha de tenir totes les garanties. 
 
 
 
 
 



 
 

 

 
6. Precs i preguntes. 
 
No havent més preguntes es dona per finalitzada la sessió a les  a les 20.57 hores 
 
 

 
 
 
El president del Consell                                    La secretària 
Domènec Paloma i Sancho        Susana Ibáñez Garcia   
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